
 

Side 1 af 3. 

 
Mødedato: 14-02-22 
 

Mødested: FOA Hjørring 
 

Mødet Start kl.: 12.00 
 

Mødet afslutter ca. kl.15.00 
 
Næste møde:    21-04-22 kl.12,30 FOA Vendsyssel, mellemgade 12 
                                             9800 Hjørring. 
 

Fraværende:   Anette Seidler. Hanne toft. Aase Knudsen. 
 

Mødedeltagere:  
 

Formand:                  Jesper Larsen (JL) 
Næstformand:   
 Aase Knudsen (AAK)  
 Mogens Stadsvold (MS)  
  Iben Kristensen (IK) 

 Hanne Toft (HT)  
 Annette Seidler (AS) 
 Lars Jakobsen (LJ) 
                                Jens-Henrik Andersen (JHA) 
 
  
 
  
suppleant   
  
 

Referent:   
 

DAGSORDEN: 

 

1. Godkendelse af dagsorden. 

2. Valg af referent. 

3. Velkommen til nye bestyrelsesmedlemmer  

4. Forretningsorden. Stemme optælling 1 fra hver sektor. 

5. Ordinering om ambulance hjemtagelse 

6. Gensidig orientering. Tss- refert. Kss-Referat. Nyhedsbrev.  

Brønderslev kontoret.  

7. Økonomi. Arrangementer i 2022?? 

8. Evaluering af bestyrelsesmøde. 

9. Evt.  

 

Referat  
Bestyrelsesmøde 3. 2021 Servicesektoren 

  Vendsyssel 
FIU nr.  

9501-21-08-03 

S
e

rv
ic

e
 S

e
k
to

re
n

 

s
e

rv
ic

e
S

e
rv

G
O

D
K

E



 

Side 2 af 3. 

10.  

 

 

Referat: 

 

1 Godkendelse af dagsorden.  

 

Dagsorden er godkendt. 

2 Valg af referent 

 

 

Lars Uthsen Holm Jakobsen 

3 Velkommen til nye 
bestyrelsesmedlemmer  
 
 

Formanden bød velkommen til de nye 

medlemmer i bestyrelsen. 

Hvert medlem præsenterede sig selv. 

4                  Forretningsorden. 

 

 

 

 

   

 

Stæmmetælling:  Vi skal huske til 

generalforsamlingen fremadrettet, at der 

skal være en repræsentant fra hver sektor 

når der stemmeoptælles. 

5 Ordinering om ambulance 

hjemtagelse  

Der blev givet orientering om hvordan det 

går med de forhandlinger der er i gang på 

området, der blev oplyst at de fleste 

forhandlinger er på plads, men mangler et få  

underskrifter. 

Der er flere reder som er utilfredse med 

den måde regionen har håndteret 

overdragelsen på.  

De fleste reder har haft en stor forståelse 

for det stk. arbejde FOA har lavet 

6 Gensidig orientering. 

  

 

Der ud over lidt fra hver især bordet rundt. 

Bl.a. arbejdet med et formaliseret 

samarbejde vedr. enkelte inklusions elever, 

som har brug for at få et frirum i nogle 

timer og derfor kommer til at gå lidt med 

pedellerne.  Dette samarbejde vil også 

udmønte sig i lidt økonomi til pedellerne for 

deres arbejde med dette. 

7 Økonomi. Arrangementer 

2022 

Formanden orienterer at økonomien ser god 

ud.  

Generalforsamlingen kostede i år kr. 6390,-. 

Dette anses som en rimelig pris.  

Der blev debatteret ivrigt hvad der kan 

trække folk ud til et arrangement, men det 

er svært at finde noget der rammer alle.  

Der blev snakket om en guidet rundvisning på 

det nye supersygehus i Aalborg. Dette kunne 

godt tænkes at kunne trække folk til, da det 

er et spændende byggeri og arbejdsplads. 



 

Side 3 af 3. 

Der blev snakket om at bestyrelsen tog en 

tur til Forbundshuset på et kursus vedr. 

bestyrelsesarbejde og holde et 

efterfølgende bestyrelsesmøde, samt en 

guidet tur, samme sted. Formanden arbejder 

videre med dette. 

Nordsø centret kunne også være en 

mulighed. En guidet tur bag ved også.  

Vi tænker hver især over andre muligheder 

vedr. arrangementer. 

8. Evaluering af 

bestyrelsesmøde 

 

 

Der var bred enighed om at det var et godt 

møde og maden var super. 

 

 

 

 

 

9 Evt. 

 

 

 

 

Der blev snakket lidt om det at få udfyldt 

sedler til refusions midler og kørepenge.  

Eller intet. 

10  

 

Fint bestyrelsesmøde 

   

   

 


